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Verslag van de Algemene Ledenvergadering 
Belangen Vereniging Molvense Erven. 

 
Datum:  Woensdag 23 maart 2011 
Plaats:  Aula “De Wentelwiek” 
Aanvang :  20.00 uur 
Aanwezig:  Het bestuur en 10 leden 
Gasten:  De Heren W. Ligtvoet (Burgemeester Nuenen ca) 
     Sjoerd Gijsel (Coördinator Veiligheid Nuenen) 
 
 
1. Opening 
Paul van Mierlo opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
Een speciaal woord van welkom voor Sjoerd Gijsel die bij de gemeente Nuenen het 
veiligheidsbeleid behartigt en als gast onze vergadering wil bijwonen. 
NB: Later in de vergadering sluit ook onze burgemeester aan om als belangstellende de 
voortgang van deze vergadering te volgen. 
 
2. Verslag vorige vergadering. 
Het verslag, zoals ook eerder al gepubliceerd in het wijkblad, wordt door de aanwezige leden 
goedgekeurd.  
 
3. Verslag activiteiten en verantwoording van de commissies. 
 
Leefbaarheid: 
De zorg voor leefbaarheid heeft een iets andere inhoud gekregen sinds dit onderwerp ook 
vast op de agenda staat van het Platform Nuenen Zuid. 
De zaken die specifiek gelden voor onze wijk worden nog steeds rechtstreeks behartigd door 
onze belangenvereniging. Zaken die voor meerdere wijken gelden passen beter in het over-
koepelende platform. 
Bewoners van de Molvense Erven kunnen altijd hun opmerkingen en meldingen kwijt via het 
meldingsysteem van de gemeente. (Zowel bereikbaar per telefoon 263 16 99 of via Internet  
http://www.nuenen.nl/ en het invulformulier onder “Meldpunt”) Kleinere problemen als 
uitgevallen straatverlichting en boomwortels die de bestrating omhoog duwen gaan het snelst 
door een rechtstreekse melding en de ervaringen zijn ook positief. 
Als u het bestuur van uw melding op de hoogte brengt geeft u hen ook de gelegenheid het 
onderwerp mee te behartigen in hun rechtstreekse contacten. 
Klachten over verkeersoverlast (Brommers op de Oude Kerkdijk e.d.) vragen om een betere 
handhaving die echter beperkt wordt omdat de (wettelijk voorgeschreven)  inrichting van de 
wegen nog niet klaar is. 
Er is al aandacht gevraagd voor de overlast door jongeren op het speelveldje. Dit punt zal 
extra aandacht krijgen van politie en jongerenwerk. 
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TC: 
Op een vorige ALV is afgesproken dat de TC nog alleen in actie komt wanneer  specifieke 
onderwerpen de aandacht vragen.  
U kunt intussen ook via het forum op onze website ( www.bvme.nl )  vragen naar ervaringen 
van buurtgenoten. 
Een centrale inkoop zoals die in de eerste jaren van het bestaan van de BVME werd gedaan 
(Spouwmuurisolatie e.d.) lijkt niet haalbaar. Dat zou coördinatie in tijd e.d. nodig maken. 
Mocht een inventarisatie via dat forum iets anders aanduiden kunnen we alsnog proberen 
een pakket- aanbod te bereiken.  
Afspraak: In het komende wijkblad zal worden gevraagd om ervaringen met toeleveranciers 
en uitgevoerd werk te melden via het forum. 
 
Buurtpreventie: 
Paul meldt dat de Molvense Erven bij de politie bekend staat als een rustige buurt met weinig 
inbraken en andere problemen. De ligging en de ongunstige “vluchtwegen” werkt daaraan 
mee. We kunnen zelf ook meehelpen om dat zo te houden door insluipmogelijkheden zo veel 
mogelijk te beperken. (Deuren niet afgesloten, kliko’s als opstap, etc.) 
Graag blijvende attentie voor verdachte zaken zoals vreemde auto’s en personen. Zelf 
melden of anders een van de buurtpreventieleden waarschuwen. 
 
Ontvangstcommissie. 
Alle nieuwe bewoners worden benaderd door een van de bestuursleden mits hun (nieuwe) 
aanwezigheid in de buurt bij hen bekend is. De welkomsbrief wordt opnieuw opgezet. 
 
Activiteitencommissie: 
Nog steeds slapende maar (gebleken) snel weer actief wanneer daaraan behoefte is.. 

 
4. Financieel verslag 
Het financiële overzicht zoals gemaakt door de penningmeester werd besproken en door de 
aanwezigen goedgekeurd. 
Door het uitblijven van een aantal vaste evenementen en de daaraan verbonden kosten is 
het resultaat positief en wordt de algemene reserve verhoogd. 
 
5.Verslag Kascommissie. 
De kascontrolecommissie heeft alles in orde bevonden en verzoekt de vergadering om de 
penningmeester en het bestuur te dechargeren. 
Bram Soetendal zal het komende jaar samen met Sjef Bergers als kascommissie fungeren 
en Annette Woortman is beschikbaar als reserve. 
Bram heeft aangegeven na zijn pensionering weer actief te willen zijn in het bestuur. In dat 
geval zal iemand anders het lidmaatschap van de kascommissie moeten overnemen. 
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6. Begroting 2012 
Het voorstel van het bestuur is om het 35 jarig bestaan in 2012 uitgebreid te vieren zodat de 
bestemming van de algemene reserve voor een groot deel bekend is. 
 
7. Activiteiten2011 en 2012 
 

− Opruimdag: 
De landelijke opruimdag op 12 maart is gemist maar de gekozen datum is ook niet zo 
gunstig. Wat later in het voorjaar lijkt aantrekkelijker. 
Bovendien heeft de gemeente aangegeven de ondersteuning van opruimende wijken 
te intensiveren. (Meer hulpmiddelen, openstelling milieustraat, flyers en posters, etc.) 
We kunnen daarmee zelf een andere datum kiezen om onze wijk een 
schoonmaakbeurt te geven. 

 
− Klimaatstraatfeest: 

Op basis van de huidige acties van slechts 14 bewoners van de ME staan we landelijk 
rond de 80e plaats en we zijn dus vrij zeker van een klimaatstraatfeest op 14 mei as. 
Met de 14 bewoners die hebben meegedaan hebben we daarvoor dan een budget 
van 14 x €40,- en dat lijkt ruim voldoende voor een gezellig feest. 
Dit resultaat is bereikt zonder de mogelijke collectieve acties die nog meer punten 
hadden opgeleverd. Een idee voor 2012 dus. 
 

− Viering van ons 35 jarig bestaan als belangenvereniging. 
 
8 Bestuurssamenstelling: 
Twee van onze bewoners hebben aangegeven iets voor de BVME te willen betekenen en dat 
geeft het bestuur de mogelijkheid zich te versterken. 
Jan heeft als secretaris a.i. geprobeerd dit deel van de bestuurstaak in te vullen in afwachting 
van een nieuwe secretaris. Hij wenst dit echter niet langer te doen gezien de vele andere 
activiteiten in het platform en daarbuiten. 
 
9 WMO: 
In het kader van de WMO (Wet Maatschappelijke Ondersteuning) wordt er een sterkere 
zelfredzaamheid van de buurten verwacht en zal minder beroep kunnen worden gedaan op 
de gemeentelijke instanties. 
Dat feit, maar ook de algemene trend dat mensen bij het ouder worden zo veel mogelijk in 
hun eigen omgeving willen blijven wonen, doet de behoefte aan “burenhulp” stijgen. 
In overleg met het steunpunt willen we in de ME een pilot opzetten waaruit moet blijken 
hoever deze burenhulp daaraan kan bijdragen. 
Een oproep in de buurt heeft 23 ‘huisnummers’ opgeleverd waarvan de bewoners aan deze 
pilot willen meedoen. Op 31 maart komen deze mensen bij elkaar om kennis te maken en 
nader te overleggen. Het resultaat zal op onze site te lezen zijn. 
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Andere buurtverenigingen kijken naar ons en zijn belangstellend t.a.v. het resultaat. Zij willen 
zo snel mogelijk volgen. 
 
10 Rondvraag 
Er waren geen nieuwe onderwerpen voor de rondvraag. 
 
Sluiting 
Paul sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun bijdragen. 
Hij nodigt iedereen uit nog even na te praten onder het genot van de klaarstaande drankjes. 

 
 

Nuenen 15 februari 2010 
 
Jan Vos  
Secr. a.i. 

 
 
 


